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14. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09. 12. 2024  

 

 

Tomko: 

Dlažba na schodoch na mestský cintorín. Je tam opadaná, popraskaná. Bude sa  s tým dačo 

robiť? 

 

PhDr. Čižmár: 

Schody na cintorín. Táto otázka je riešená s projektantom. Dohoda znie, je to tiež v správe 

technických služieb, cintorínske služby, že tento architektonický prvok bude doriešený tak, 

aby nespôsobovalo ohrozenie na zdraví a druhá vec, aby sa doriešil estetický tak, aby nebol na 

prvý pohľad prvkom, ktorý kazí celkový dojem cintorína a domu smútku. Nie je to jediný 

problém, ktorý tam je, ty to dobre vieš. Páni poslanci boli informovaní priebežne aj tu na 

zastupiteľstvách o tejto situácii, čiže v rámci možností, ktoré máme, myslím finančne, bude 

táto oprava riešená tak, aby spĺňala aj estetickú funkciu a zároveň aj  aby sme predišli 

zraneniam, ktoré tam reálne boli. Nebol to vhodný výber ani materiálov, ani technologický 

postup. Taký bol zvolený v projekte, takže to isté platí aj o dlažbe.  

 

 


